

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: AL-ZARQA EDUCATIONAL &

**INVESTMENT** 

Date: 21-03-2021 11:28:13 AM

Subject: Board decisions

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الزرقاء للتعليم والاستثمار التاريخ: 21-03-2021 AM الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

Gentlemen / the Securities Commission respected Subject: Board decisions

Peace, mercy and blessings of  $\ensuremath{\mathsf{God}}$  .

General Manager of the company.

Kindly inform you of the decisions of the Board of Directors in its first meeting No.

Decision No. (15/2021): The election of Dr. Mahmoud Abdel Razzaq Mahmoud Abu Shaira, Chairman of the Board of Directors, continues.

Decision No. (16/2021): The election of Osama Mahmoud Abdel-Razzaq Abu Shaira, the Vice-Chairman of the Board of Directors, continues. Resolution No. (22/2021): the continuity of the appointment of Mr. Hussein Ghazi Ahmed Al-Shabatat as

Yours faithfully,

Chairman of Board of Directors

Dr.. Mahmoud Abdul Razzaq Abu Shaira

السادة/ هيئة الأوراق المالية المحترمين الموضوع: قرارات مجلس الإدارة السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

يرجى إعلامكم بقرارات مجلس الإدارة في اجتماعه الأول رقم (2021/3) تاريخ 2021/3/20، بخصوص إنتخاب رئيس ونائب رئيس مجلس الإدارة وتعيين مدير عام الشركة.

قرار رقم (2021/15): إستمرارية إنتخاب الدكتور محمود عبدالرزاق محمود أبوشعيرة رئيس مجلس الإدارة.

قرار رقم (2021/16): إستمرارية إنتخاب السيد أسامة محمود عبدالرزاق أبوشعيرة نائب رئيس مجلس الإدارة.

قرار رقم (2021/22): إستمرارية تعيين السيد حسين غازي أحمد الشباطات مدير إعاما للشركة.

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام،،،

رئيس مجلس الإدارة

د. محمود عبدالرزاق أبوشعيرة

20-03-2021 20-03-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Name: Wafaa Khalid Eid Abed

Position: Shareholders Department and Governence

Liason Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

الاسم: Wafaa Khalid Eid Abed

المنصب: مسؤول قسم المساهمين وضابط ارتباط

الحوكمة